
 
經濟發展事務委員會 

 
在 2020年 1 月 20日的會議上就 

議程項目 III"海洋公園的全新定位策略發展計劃" 
通過的議案 

 
 
鑒於海洋公園近年面對周邊地區主題公園的競爭，加上目前遊樂設

施缺乏吸引力，以致經營和財政狀況出現困難。為了維持海洋公園

持續的競爭力，政府有責任作出支援。 

 

本會支持政府撥款，以解決海洋公園的全新定位策略和發展計劃，但

由於部分數據未能釋除委員的疑慮，本會要求政府及海洋公園，在

撥款提交財務委員會審議時，進一步交代如何有效運用撥款，包括

使用範圍以及新設施落成後的效益評估等。 
 
 
議案動議人︰ 姚思榮議員, BBS 
 

 

(Translation) 
 

Panel on Economic Development 
 

Motion passed under agenda item III on  
"Strategic Repositioning Plan of Ocean Park" 

at the meeting on 20 January 2020 
 
 
Ocean Park has been facing operating and financial difficulties due to 
competition from theme parks in the neighbouring region in recent years and 
the unattractiveness of its existing amusement facilities.  The Government 
has the responsibility to provide support to Ocean Park to sustain its 
competitiveness. 
 
This Panel supports the provision of Government funding to take forward 
the strategic repositioning and development plan of Ocean Park.  However, 
as some of the statistics cannot allay members' concern, this Panel requests 
the Government and Ocean Park, in their submission of the funding proposal 
to the Finance Committee for consideration, to further explain how the funds 
could be effectively used, including their usage and an assessment of the 
benefits of the new facilities upon their completion. 
 
 
Motion moved by : Hon YIU Si-wing, BBS 
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